

Grade 6 PROJECT ANNOUCEMENT AND SUBMISSION DATES
SECOND SEMESTER
AY 2020 - 2021

Grade	Subject	Project Description	Announcement date	Submission date
6	English	<p>Argumentative Essay</p> <p>Students will write a 5-paragraph argumentative essay using Power Point Presentation.</p> <p>The essay consists of the following paragraphs:</p> <p>1. Introduction with a thesis statement – 1st Paragraph <i>This is the paragraph where you will introduce the topic for the readers. Make sure to grab the reader’s interest with a story or history about the topic. Then the final sentence will be the thesis statement.</i></p> <p>2. Body Paragraph – 2nd Paragraph <i>The first body paragraph goes into your first point you are trying to make to prove your thesis is correct. You will include evidence to support your claims in the body paragraph.</i></p> <p>3. Body Paragraph – 3rd Paragraph <i>This is the second body paragraph which goes into your second point you are trying to make to prove your thesis is correct. You will include evidence to support your claims in the body paragraph.</i></p> <p>4. Oppositional Paragraph – 4th Paragraph <i>This is the paragraph where you will address things that your readers might say against the points you make. You will have to think of where the reader might disagree with you in order to develop this paragraph with evidence.</i></p> <p>5. Conclusion – 5th paragraph <i>This is where you will wrap up your ideas and provide a “call to action” explaining what the reader should do with this new information.</i></p> <p>The five-paragraph essay will be presented creatively using Power Point Presentation with designs according to its topic. The last slide of the PPT must have the logo of the school, name of the student, and section of the student. The Grade 6 English Project Plan is also available in Teams specifically in Grade 6 English Channel under the file name “Grade 6 English Project”</p>	March 15, 2021	April 29, 2021

		<p>Term 2.” You can also find in this file the rubric of the project. This project has a total of 20 marks. Enjoy writing!</p>		
	<p>Mathematics</p>	<p>Project Title: Coordinate Plane</p> <p>Directions:</p> <p>1.) Student will create a coordinate plane picture using only straight lines between points, at least 60 ordered pairs (some may be repeated), at least 5 shapes, images or designs. Student must use points in all 4 quadrants.</p> <p>2.) Student will then create directions for another person to recreate the shapes, images or designs. Student needs to identify each ordered pair that he/she plotted, as well as the quadrant each point is located in.</p> <p>Example:</p>		

SHAPE 1

	Ordered Pair	Quadrant
1	(1, 14)	I
2	(6, 12)	I
3	(10, 8)	I
4	(11, 3)	I
5	(10, -2)	IV
6	(6, -6)	IV
7	(2, -8)	IV
8	(-2, -8)	III
9	(-7, -6)	III
10	(-11, -2)	III
11	(-12, 3)	II
12	(-11, 8)	II
13	(-7, 12)	II
14	(-2, 14)	II

Click the link below to see the Project Plan and Rubrics.

https://teams.microsoft.com/l/file/545525A6-7BE5-4075-8099-06CE200249C0?tenantId=cee6faf5-a8f6-4b93-8ab0-1cbc6d17deb9&fileType=docx&objectUrl=https%3A%2F%2Fahliaschool.sharepoint.com%2Fsites%2FGrade6A965%2FShared%20Documents%2FMath_6A_Mr_Maryl%2FGrade6_PROJECT%20PLAN_term_2_15mar2021.docx&baseurl=https%3A%2F%2Fahliaschool.sharepoint.com%2Fsites%2FGrade6A965&serviceName=teams&threadId=19:13d80632499a471e9cd100f3fa623334@thread.tacv2&groupId=76bb45d1-dae4-408f-8e67-66e428f40549

The same content can be accessed from Teams Math 6 (A, B, C) Channel under file the file name "math project term2".

Science

Project Title: Creating a Heat Protection Material

		<p>The students will plan and design a device that will protect someone from heat: They can choose from one of the examples below:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Create gloves or Hand protector while cooking 2. Create Head protection under the sun 3. Create a Face mask to protect skin from the sun <p>They can choose their own materials but make sure to include the idea about insulating materials for example: plastics, rubbers, wood, cloth etc. They must fill out the form below to inform the teacher about their materials and procedure to do. They will do the project in class and present it, in the case that they are not able to present it during Science class they must make a short video showing and explaining their project all abouts</p> <p>LINK: Project Plan https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id=9frmzvaok0uKsBy8bRfeuQuVfEnBz19BnKYYF7L4uO1UQ1FFOTZXTUs1T1NETUoyUIVUSktURDFPNy4u</p>		
	<p>Arabic</p>	<p>اعزائي طلبة وطالبات الصف سادس أود لفت عنايتكم إلى آلية التنفيذ الخاصة بمشروع اللغة العربية الخاص للفصل الدراسي الثاني آلية تنفيذ المشروع: يختار الطالب أحد الموضوعين التاليين <u>الاختبار الأول: قيام الطالب بتسجيل فيديو عن قيمة أخلاقية من القيم التالية</u> الصدق – الأمانة – التعاون – الاحترام – الصبر – التواضع – المسؤولية – طاعة الوالدين – الثقة بالنفس <u>الاختبار الثاني: قيام الطالب بتسجيل فيديو عن شخصية عظيمة أو أديب ومفكر عربي مشهور أو شاعر</u> معروف مثل طه حسين – توفيق الحكيم – نجيب محفوظ – الجاحظ – المتنبي – أبو فراس الحمداني- أبو القاسم الشابي- الفرزدق <u>الشروط التي يجب مراعاتها والالتزام بها عند إعداد المشروع</u> لا تزيد مدة الفيديو عن خمس دقائق التحدث باللغة العربية (التنوع في الأفكار والمعلومات) جودة المحتوى</p>		

وضوح الصوت والثقة بالنفس والطلاقة عند التحدث
جودة الإخراج والتصميم
ضوابط التصحيح

التحدث باللغة العربية	الطلاقة والثقة بالنفس وتسلسل الأفكار	الترتيب والتنظيم	جودة المحتوى	جودة الإخراج والتصميم	الالتزام بالزمن المحدد
3	4	3	4	3	3

الدرجة المحتسبة للمشروع: 20 درجة

آخر موعد للتسليم: 1 مايو

(TEAMS) يُسَلَّم المشروع عبر منصة برنامج

Islamic Studies

مشروع مادة التربية الإسلامية للصف السادس للفصل الدراسي الثاني 2021

(خيركم من تعلم القرآن وعلمه) إيماننا منا بأهمية خلق جيل من الأطفال والناشئة المتسلحين بالتلاوة الصحيحة لكتاب الله عز وجل، ارتأينا تخصيص مشروع التربية الإسلامية للفصل الدراسي الثاني كونه أحد معايير التقييم النهائي للمادة لتطبيق التلاوة الصحيحة بطريقة منهجية محددة الضوابط، وعليه تجدر الإشارة إلى أننا سنفرد صفحة على تطبيق البادلليت Padlet، وذلك لتحميل مقاطع التلاوة المسجلة من قبل الطلبة، على أن تتولى معلمة المادة تقييم التلاوة بناء على المقاطع المسجلة المرفقة.

موضوع المشروع: مقطع مسجل أو مقطع فيديو للطلاب وهو يقوم بتلاوة 10 آيات مُختارة

من سورة الحاقة.

حيث ستكون الدرجة مقسمة حسب المعايير التالية:

- 8 درجات: نطق الحروف والكلمات نطقًا صحيحًا.

- 8 درجات: ضبط الحروف والكلمات بالشكل.

April 1, 2021

May 20, 2021

- 4 درجات: تطبيق أحكام التجويد المقررة. (القلقلة ، الميم الساكنة، أحكام الراء

(

وعليه سيتم الإعلان عن المشروع عبر قسم Assignment بتاريخ 1 ابريل 2021 على أن يكون الموعد النهائي للتسليم بتاريخ 20 مايو 2021.

الرابط الالكتروني لإرفاق المشروع :

<https://padlet.com/aalbasri42/jvez94hekjqhmx9>



ملاحظة : الرجاء كتابة الاسم والصف عند

Social Studies	<p>مشروع المواد الاجتماعية و التربية للمواطنة للفصل الدراسي الثاني (عام 2020 – 2021) :</p> <p>آلية المشروع :</p> <ul style="list-style-type: none"> • يستطيع الطالب ان يقوم بعمل المشروع عن طريق البوربوينت أو الفيديو بحيث لا يتعدى مدة العرض من دقيقتان إلى 3 دقائق . • اذا كان العرض عن طريق البوربوينت يجب ان لا يتعدى 5 صفحات . <p>المطلوب من الطالب ان يتحدث عن اي شخصية تاريخية أو دينية أو سياسية كان لها دور ملموس و انعكاس على المجتمع ، مثل النبي محمد صل الله عليه و آله و سلم - الخلفاء الراشدون - غاندي - القيادة السياسية في مملكة البحرين .</p> <p>ملاحظة : يرجى تسليم المشروع للمعلم مباشرة عبر برنامج Teams أو ان يكون جاهزاً لدى الطالب وقت العرض .</p> <p>تنويه: يسلم المشروع في موعد أقصاه 20 مايو 2021 م</p>		
I.C.T.	MS Excel (Already completed and submitted)		
French	<p>Project 2:</p> <p>You can:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1-Design a PowerPoint presentation Size: 3- 5 slides 2- Make video 3- Make hand craft 4- Draw and write <p>about one of the following topics:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Les types de phrases • L'infinif des verbes 		

- | | | | | |
|--|--|---|--|--|
| | | <ul style="list-style-type: none">• Les antonymes• La phrase négative• Le complément de manière• Les homophones et/ est• L'adjectif qualificatif• Le complément du temps | | |
|--|--|---|--|--|

Bonus for uploading your presentation in your folder in the French Channel files!

Refer to French Channel > files > Term 2 Project 2